

## 「一 Shake 必中第 2 抽」大抽獎條款及細則

1. 「一 Shake 必中第 2 抽」大抽獎 (「抽獎」) 由 2019 年 3 月 1 日 00 時 00 分 (香港時間) 至 2019 年 8 月 31 日 23 時 59 分 (香港時間) (包括首尾兩天) (「推廣期」) 期間進行。
2. 抽獎只適用於持有由安信發行認可之有效 WeWa 信用卡 (「WeWa 信用卡」) 之持卡人 (「持卡人」) 參加。持卡人於推廣期內憑 WeWa 信用卡單一合資格零售簽賬交易或合資格現金透支交易滿港幣 \$400 或以上 (「合資格交易」) (詳細定義見下述第 4 條) 即可參加抽獎並獲得抽獎機會 1 次。於推廣期內, 每個 WeWa 信用卡賬戶於每日的首單合資格零售簽賬交易及每日的首單合資格現金透支交易, 各可獲抽獎機會 1 次。即如 WeWa 信用卡賬戶於一天內共有一次合資格零售簽賬交易及一次合資格現金透支交易, 可獲抽獎機會共 2 次。每次抽獎可獲獎品 1 份。
3. 持卡人必須下載 OmyCard 手機應用程式 (「OmyCard 手機程式」), 並須登記作為用戶及接受有關條款及細則約束。持卡人須於作出合資格交易後 7 個曆日內 (包括交易當日), 透過登入 OmyCard 手機程式參加抽獎, 否則抽獎機會將自動被取消。抽獎結果將於每次完成抽獎後即時在 OmyCard 手機程式上顯示, 安信不會個別通知持卡人抽獎結果, 惟持卡人可隨時於抽獎完成後從 OmyCard 手機程式覆查已抽中之獎品項目。
4. 安信認可之合資格交易指以 WeWa 信用卡於推廣期內零售簽賬或現金透支並於 2019 年 9 月 7 日或之前已入賬之交易, 金額必須以港幣計算後滿 \$400 或以上 (如任何交易之入賬金額與成功授權之交易金額不相符, 將以較低者為抽獎準則)。合資格交易並不包括 (但不限於) 八達通 (按金、手續費及自動增值金額)、經 OmyCard 手機程式申請之現金透支交易、分拆交易、基金投資金額、賭場交易金額、購買現金券金額、各類別之消費按金、優惠套現金額、分期計劃金額、任何涉及正在進行索償之簽賬、未能即時執行的代授權交易、任何金錢/電子貨幣轉賬 (包括但不只限於個人對個人 (P2P) 支付服務或流動裝置/應用程式/電子轉賬平台)、充值電子錢包、信用卡費用 (包括年費、利息/財務費用、逾期費用、超逾信用額手續費、現金透支手續費及其他費用)、未入賬/取消/退回/偽造之交易金額及所有未經授權之交易金額。所有合資格交易概以安信/VISA/銀聯國際組織不時界定之商戶編號釐定, 並以安信紀錄為準。安信對合資格交易有絕對酌情權及最終決定權, 並且有權不時作出修訂, 而不作另行通知。

## 有關「一 Shake 必中第 2 抽」大抽獎獎品之條款及細則

1. 「一 Shake 必中第 2 抽」大抽獎獎品包括:
  - a) 單一交易項目免找數優惠
  - b) 單一交易項目 5 折優惠
  - c) 單一交易項目 7 折優惠
  - d) 單一交易項目 8 折優惠
  - e) 單一交易項目 9 折優惠
  - f) 單一交易項目 95 折優惠
  - g) 港幣 \$40 簽賬回贈
  - h) 港幣 \$30 簽賬回贈
  - i) 星巴克現金禮券港幣 \$300
  - j) OK 便利店電子現金券港幣 \$25
  - k) OK 便利店電子現金券港幣 \$10
  - l) 許留山電子現金券港幣 \$20
  - m) 許留山電子現金券港幣 \$15
  - n) 三井住友 4 天旅遊保險 (參考零售價港幣 \$131)
  - o) G by Godiva 巧克力電子換領券 (參考零售價港幣 \$85)
  - p) GODIVA 杯裝冰淇淋電子換領券 (參考零售價港幣 \$50)
  - q) GODIVA 巧克力凍飲電子換領券 (參考零售價港幣 \$50)
  - r) GODIVA 巧克力條電子換領券 (參考零售價港幣 \$45)
  - s) 6 個月免息免手續費簽賬分期
2. 「一 Shake 必中第 2 抽」大抽獎獎品 a) - f) 之單一交易項目指已抽中該獎品的合資格交易, 單一交易項目免找數優惠之上限為港幣 \$10,000; 單一交易項目 5 折優惠之上限為港幣 \$5,000; 單一交易項目 7 折優惠之上限為港幣 \$600; 單一交易項目 8 折優惠之上限為港幣 \$400; 單一交易項目 9 折優惠之上限為港幣 \$200; 單一交易項目 95 折優惠之上限為港幣 \$100。
3. 「一 Shake 必中第 2 抽」大抽獎獎品 s) 之 6 個月免息免手續費簽賬分期適用於抽獎日後 3 個月內港幣 \$100 或以上並成功入賬之單一零售簽賬交易, 有關換領詳情可參閱 OmyCard 手機程式上之換領方法及條款及細則。
4. 得獎之合資格交易必須在交易日後 7 天內入賬才當中獎論, 否則得獎資格會被取消。得獎者須參照 OmyCard 手機程式上之換領方法及條款及細則, 並於有效期內換領獎品。若獎品過期未換領或不按條款及細則換領或不符合有關獎品供應商所釐定的獎品換領要求則當作失效論。得獎之折扣優惠、免找數優惠及/或簽賬回贈金額將不能抵銷已抽中該獎品的合資格交易金額並以信用卡現金回贈 (「信用卡現金回贈」) 方式存入獎品, 安信會於該合資格交易已入賬後的三個月內直接存入登記該抽獎的 WeWa 信用卡賬戶。
5. 持卡人獲取獎品後, 如用作抽中該獎品之有關合資格交易被取消或退回, 安信有權取消持卡人的獲獎資格或直接從有關信用卡戶口扣除該合資格交易所獲的信用卡現金回贈或相等於所獲獎品價格的金額而毋須另行通知。
6. 持卡人須保留有關之合資格交易的簽賬單據及信用卡簽賬存根正本 (網上簽賬除外), 如有任何爭議, 安信保留權利要求持卡人提供有關簽賬單據及信用卡簽賬存根正本, 以便安信作進一步核實。
7. 在抽獎過程中包括但不限於所發生任何通訊系統故障、中斷、截取、暫停、延遲、損失、無法使用、不正確的數據傳輸或其他故障而使抽獎未能進行, 持卡人均不可就前述的任何情況向安信就有關抽獎作出任何索償或提出任何訴訟。
8. 所有經 OmyCard 手機程式獲得的抽獎結果, 不論任何原因將不可取消或安排重新抽獎, 所有抽獎結果以安信紀錄為準。
9. 信用卡現金回贈只可用於購物及享用服務, 不可轉贈、轉讓、退換、兌換現金或用於支付任何財務債項及不可用於支付中獎前累積的未清繳信用卡債項。

## 「一 Shake 必中第 2 抽終極賞」之條款及細則

1. 「一 Shake 必中第 2 抽終極賞」 (「終極賞」) 於 2019 年 3 月 1 日 00 時 00 分 (香港時間) 至 2019 年 8 月 31 日 23 時 59 分 (香港時間) (包括首尾兩天) (「終極賞推廣期」) 進行。於終極賞推廣期內於「一 Shake 必中第 2 抽」大抽獎獲獎一次的持卡人 (定義見條款 2) 均可自動參加「一 Shake 必中第 2 抽終極賞」一次, 持卡人可參加終極賞之次數不限。
2. 合資格參加終極賞的持卡人 (「持卡人」) 包括所有於 2019 年 3 月 1 日至 2019 年 8 月 31 日期間, 符合「一 Shake 必中第 2 抽」大抽獎抽獎資格及於 2019 年 9 月 7 日或之前入賬的合資格交易, 並已完成 OmyCard 手機程式抽獎的持卡人。

3. 終極賞將會隨機抽出一名得獎者，終極賞抽獎結果將於 2019 年 9 月 27 日在星島日報、英文虎報及 [www.wewacard.com](http://www.wewacard.com) 公佈。得獎者將獲電話個別通知有關事宜。

## 「一 Shake 必中第 2 抽終極賞」獎品之條款及細則

1. 「一 Shake 必中第 2 抽終極賞」之獎品包括：
  - 「一 Shake 必中第 2 抽終極賞」：港幣\$100,000 WeWa 信用卡免找數簽賬額(名額：1 名)
2. 安信將根據得獎者於安信紀錄內之聯絡電話以通知終極賞得獎結果及安排領取獎品。倘若安信於終極賞抽獎結束後三個工作天內，未能成功聯絡得獎者及核實得獎者身份，得獎名額將會由後備得獎者補上。

## 「一 Shake 必中第 2 抽」大抽獎及「一 Shake 必中第 2 抽終極賞」之一般條款及細則

1. 得獎者之 WeWa 信用卡賬戶必須於有關推廣期內及獲發獎品時仍然有效、信貸狀況良好及無欠款（概由安信全權酌情決定）才能獲得獎品。安信保留取消持卡人參與「一 Shake 必中第 2 抽」大抽獎及/或「一 Shake 必中第 2 抽終極賞」（「此推廣」）之資格及/或得獎資格而毋須另行通知及/或提供任何原因。
2. 若安信並非獎品（「產品」）之供應商，載於宣傳刊物上的產品資料、圖片亦非由安信提供並只供參考。而產品參考零售價是由供應商提供及只供參考，並不是由安信釐定。安信對於參考零售價及其在市場的真正售價的差異恕不負責。如對產品的質素或供應情況或宣傳刊物內所述任何資料的準確性有任何查詢、申索或投訴，應直接向有關商戶提出。安信對此不承擔任何責任。安信並非產品之供應商，毋須對產品作出任何保證或負上任何法律責任。一切有關產品之責任，概由產品之供應商負責。如有任何有關產品之爭議，有關供應商保留最終決定權。
3. 獎品之使用須受其條款及細則所約束。所有獎品均不得轉讓(三井住友 4 天旅遊保險除外)，亦不可兌換現金、信用額或其他獎品。
4. 任何交易的時間及有效性及/或持卡人於此推廣獲得獎賞的資格，將由安信按其紀錄全權酌情決定。如持卡人的交易紀錄與安信的紀錄不符，安信的紀錄將為決定性並對持卡人具有約束力。
5. 安信保留對得獎者名單及頒贈儀式的有關資料公開作宣傳推廣用途的權利。
6. 如因任何電訊網絡的通訊或技術問題、故障、意外或其他原因，致使持卡人未能參與此推廣，安信概不負責。
7. 如安信有理由相信任何持卡人使用或教唆他人使用不正當或欺詐方法或重複換領獎品或舞弊行為干擾此推廣的運作，造成此推廣任何部份受到干擾、技術難題或故障，或任何危害、破壞或影響此推廣的舉辦、誠信、公平或順利進行或偵察到任何不正常的數據傳送，安信有絕對酌情權及最終決定權終止及取消該持卡人參加此推廣及獲獎的資格而毋須另行通知及/或有權直接從有關信用卡戶口扣除所獲的信用卡現金回贈或相等於獎品價格的金額而毋須另行通知及/或提供任何原因及/或採取法律行動以追討有關金額，並保留向該持卡人追究的權利。
8. 所有參加此推廣的持卡人將被視為已詳閱及同意遵守此推廣之所有有關條款及細則。
9. 如有任何爭議，安信信貸有限公司（「安信」）保留最終決定權。
10. 如此推廣之所有有關條款及細則之中，英文版本有任何歧義，概以英文版本為準。

## Terms and Conditions of "Shake to Win II"

- "Shake to Win II" ( "Lucky Draw" ) is from 00:00 on 1<sup>st</sup> March 2019 (Hong Kong time) to 23:59 on 31<sup>st</sup> August 2019 (Hong Kong time) (both dates inclusive) ( "Promotion Period" ).
- Lucky Draw is applicable to the cardholders of valid WeWa credit card ( "WeWa Credit Card" ) recognized and issued by PrimeCredit ( "Cardholder" ). Cardholder will be entitled to participate in the Lucky Draw and get 1 Lucky Draw chance upon making single eligible retail transaction or eligible cash advance transaction of HK\$400 or above during the Promotion Period ( "Eligible Transaction" )(as defined in Clause 4) with WeWa Credit Card. Each WeWa Credit Card account can enjoy 1 Lucky Draw chance respectively for the first eligible retail transaction and the first eligible cash advance transaction each day during the Promotion Period. For example, Cardholder can get 2 Lucky Draw chances in total if he/she made an eligible retail transaction and an eligible cash advance transaction with WeWa Credit Card within one day. Each draw can be entitled for 1 prize.
- Cardholder must install OmyCard mobile application ( "OmyCard App" ) and Cardholder must register as user of OmyCard App and accept its Terms and Conditions. Cardholder is required to log in to the OmyCard App and participate in Lucky Draw within 7 calendar days (including the transaction date) after making the Eligible Transaction, otherwise the Lucky Draw chance will be automatically forfeited. Lucky Draw result will be shown via OmyCard App instantly after each Lucky Draw. PrimeCredit will not inform Cardholder the Lucky Draw result individually. Instead, after the Lucky Draw, Cardholder can check the entitled prizes via OmyCard App at anytime.
- Eligible Transaction recognized by PrimeCredit means any retail or cash advance transactions conducted with WeWa Credit Card during the Promotion Period and posted on or before 7<sup>th</sup> September 2019 which should be \$400 or above after calculated in Hong Kong dollar (if the posted transaction amount is not the same as the successfully authorized transaction amount, the lower amount will be used for Lucky Draw). The Eligible Transaction excludes (but not limited to) the following types of transactions: Application fee, handling fee and auto-reloading amount of Octopus, cash advance transactions applied via OmyCard App, split transactions, investment fund amount, casino transactions amount, any value of voucher purchase, any retail deposits, line burn amount, instalment amount, dispute transactions, offline transactions, any money/electronic money transfer (including but not limited to person to person (P2P) payment services or mobile device/app/electronic funds transfer platform), reload of e-Wallets, credit card fee (including annual fee, interest/finance charge, late fee, over-the-limit fee, cash advance handling fee and other fees), any un-posted/ cancelled/returned/ counterfeit transactions amount and any unauthorized transaction amount. All Eligible Transaction shall be determined in accordance with the merchant codes defined by PrimeCredit / VISA / UnionPay International from time to time and the records of PrimeCredit shall be prevailing. The Eligible Transaction shall be determined at the sole and absolute discretion of PrimeCredit and may be varied from time to time without prior notice.

## Terms and Conditions of "Shake to Win II" Prizes

- "Shake to Win II" Prizes include:

<ol style="list-style-type: none"> <li>100% Single Transaction Rebate</li> <li>50% Single Transaction Rebate</li> <li>30% Single Transaction Rebate</li> <li>20% Single Transaction Rebate</li> <li>10% Single Transaction Rebate</li> <li>5% Single Transaction Rebate</li> <li>HK\$40 Transaction Rebate</li> <li>HK\$30 Transaction Rebate</li> <li>HK\$300 Starbucks Gift Certificate</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>HK\$25 Circle K e-Voucher</li> <li>HK\$10 Circle K e-Voucher</li> <li>HK\$20 Hui Lau Shan e-Voucher</li> <li>HK\$15 Hui Lau Shan e-Voucher</li> <li>4 Days MSIG Travel Insurance(Suggested Retail Price HK\$ 131)</li> <li>G by Godiva Chocolate e-Voucher (Suggested Retail Price HK\$ 85)</li> <li>GODIVA Cup Ice-cream e-Voucher (Suggested Retail Price HK\$ 50)</li> <li>GODIVA Choccolixir e-Voucher (Suggested Retail Price HK\$ 50)</li> <li>GODIVA Chocolate Bar e-Voucher (Suggested Retail Price HK\$ 45)</li> <li>6 Months Free Interest Free Handling Fee Transaction Instalment Plan</li> </ol>
--	--

- In relation to "Shake to Win II" prizes a) – f), single transaction is the Eligible Transaction which has won that prize, the maximum amount of a 100% single transaction rebate is HK\$ 10,000; the maximum amount of a 50% single transaction rebate is HK\$ 5,000; the maximum amount of a 30% single transaction rebate is HK\$ 600; the maximum amount of a 20% single transaction rebate is HK\$400; the maximum amount of a 10% single transaction rebate is HK\$200; the maximum amount of a 5% single transaction rebate is HK\$100.
- In relation to "Shake to Win II" prizes s), 6 Months Free Interest Free Handling Fee Transaction Instalment Plan is applicable to posted single retail transaction of HK\$100 or above within 3 months from the lucky draw date. Please refer to the redemption method and Terms and Conditions stated in OmyCard App for the redemption details.
- Eligible Transaction must be posted within 7 days from the transaction date, otherwise prize entitlement will be forfeited. Winner must follow the redemption method and Terms and Conditions stated in OmyCard App and redeem the prize within the valid period. Prize will be invalidated for overdue redemption or redemption that violated Terms and Conditions or not fulfilling prize redemption requirement determined by the relevant prize suppliers. For prizes related to transaction rebate, the rebate amount cannot offset the related Eligible Transaction amount which has won that prize and PrimeCredit will credit the relevant transaction rebate amount in the form of credit card cash rebate ( "Credit Card Cash Rebate" ) into the WeWa credit card account registered for that related Lucky Draw within three months from the transaction posting date.
- If the Eligible Transaction is cancelled or refunded after prize of that Eligible Transaction is obtained by Cardholder, PrimeCredit reserves the right to cancel the prize entitlement of the Cardholder or directly deduct the Credit Card Cash Rebate obtained through that Eligible Transaction or deduct the equivalent value of the prize obtained from the relevant credit card account without prior notice.
- Cardholder is required to keep the Eligible Transaction receipts and the original copy of credit card slips (exclude Online transactions). In case of any disputes, PrimeCredit reserves the right to require Cardholder to present the relevant transaction receipts and the original copy of credit card slips for further verification by PrimeCredit.
- Cardholder cannot make any claim or propose any action against PrimeCredit related to the Lucky Draw under

circumstances including but not limited to any failure, interruption, interception, suspension, delay, losses, unavailable, incorrect data transfer or other malfunction of the communication system of that resulted Lucky Draw failure.

- All Lucky Draw results drawn via OmyCard App cannot be cancelled or arrange a redraw, all Lucky Draw results announced by PrimeCredit shall prevail.
- The Credit Card Cash Rebate can only be used for the purchase of goods and services, it is non-transferable, non-exchangeable, non-refundable, cannot be exchange for cash, cannot be used to settle any monetary obligations and cannot be used to settle any outstanding credit card liability accrued prior to the winning of the prize.

## **Terms and Conditions of "Shake to Win II Grand Lucky Draw"**

- "Shake to Win II Grand Lucky Draw" ( "Grand Lucky Draw" ) is from 00:00 on 1<sup>st</sup> March 2019 (Hong Kong time) to 23:59 on 31<sup>st</sup> August 2019 (Hong Kong time) (both dates inclusive) ( "Promotion Period of Grand Lucky Draw" ), Cardholder (as defined in Clause 2) will be entitled to enter into the Grand Lucky Draw once every time he/she wins a prize in " Shake to Win II" . The number of entry of Grand Lucky Draw per Cardholder is not limited.
- The eligible Cardholder of entering into Grand Lucky Draw ( "Cardholder" ) includes all eligible Cardholder that made Eligible Transaction during 1<sup>st</sup> March 2019 to 31<sup>st</sup> August 2019, such Eligible Transaction is posted on or before 7<sup>th</sup> September 2019 and participated in " Shake to Win II" via OmyCard App.
- The winner will be drawn randomly in Grand Lucky Draw. The Grand Lucky Draw result will be announced and published on 27<sup>th</sup> September 2019 in Sing Tao Daily, The Standard and [www.wewacard.com](http://www.wewacard.com). Winner will be notified by phone individually.

## **Terms and Conditions of "Shake to Win II Grand Lucky Draw" Prize**

- "Shake to Win II Grand Lucky Draw" prizes include:
  - "Shake to Win II Grand Lucky Draw" : HK\$100,000 Spending Credit of WeWa Credit Card (Quota: 1)
- PrimeCredit will notify winner the Grand Lucky Draw Result and arrange for prize redemption by phone based on system record of PrimeCredit. If the winner cannot be contacted and verified within 3 working days after the Grand Lucky Draw date, prize will be claimed by winner on waiting list.

## **General Terms and Conditions of "Shake to Win II" and " Shake to Win II Grand Lucky Draw"**

- To receive the prizes, the WeWa Credit Card accounts of the winners must be valid, not in default and in good financial standing (as determined by PrimeCredit at its sole discretion) during the relevant promotion period and at the time of redeeming the prizes or upon PrimeCredit crediting the prizes. Otherwise, PrimeCredit reserves the right to cancel the eligibility of the Cardholder to participate in "Shake to Win II" and/or "Shake to Win II Grand Lucky Draw" ( "the Program" ) and/or the entitlement of the prizes without prior notice and/or without giving any reason.
- Where PrimeCredit is not the supplier of the prizes ( "Products" ), all pictures and Products information contained in promotion materials are not provided by PrimeCredit and are for reference only. The suggested retail prices of all Products are as references and designated by the relevant suppliers and PrimeCredit does not bear any liability to the difference of retail price and the actual market price. PrimeCredit does not bear any liability in relation to the quality and supply of Products and accuracy of any information in the promotion materials. Any enquiries, claims or complaints in relation thereto should be made to the relevant suppliers directly. PrimeCredit is not the supplier of the Products, will bear no legal liability and give no guarantee to the Product. Supplier shall be responsible for all liability of the Product. In the event of any dispute on the Product, the decision of relevant supplier shall be final.
- Use of prizes is subject to Terms and Conditions stipulated by the relevant suppliers. All prizes cannot be transferred (exclude 4 Days MSIG Travel Insurance) or exchanged for cash, credit limit or other goods.
- IITime and validity of any transaction and/or eligibility of Cardholder to participate in the Program shall be determined by PrimeCredit at its sole discretion based on Prime Credit' s record. If there is any discrepancy between the record of transaction held by Cardholder and that held by PrimeCredit, Prime Credit' s record shall be conclusive and binding on the Cardholder.
- PrimeCredit reserves the right to publicize the winner' s list and the relevant information of the prize presentation ceremony for any marketing purpose.
- PrimeCredit assumes no liability for technical hardware or software failures of any kind, lost or unavailable network connections, or failed, incomplete, garbled or delayed electronic transmission which may limit Cardholder' s ability to participate in the Program.
- If PrimeCredit reasonably believes that any Cardholder has made duplicate redemption or has been using or abetting others to use inappropriate methods or committing fraud to interrupt operation and interfere any part of the Program, or causing technical problems, disorders, jeopardizing , damaging or affecting running of the Program, its accuracy, fairness or smooth operation or PrimeCredit detects any invalid or incomplete data entry at the back-end or front-end, PrimeCredit has its sole and absolute discretion to determine and disqualify the Cardholder from participating in the Program and receiving the prizes without prior notice and/or to cancel the prize entitlements of the Cardholder or directly deduct the credited Credit Card Cash Rebate of the prizes or deduct the equivalent value of the prizes obtained from the credit card account without prior notice and/or without giving any reason and/or claim for any damages and loss arising from or in connection with any of the above suffered by PrimeCredit from such Cardholder.
- All cardholders participating in the Program shall be deemed to have read and agreed to be bound by all relevant Terms

and Conditions of the Program.

9. In case of any disputes, the decision of PrimeCredit Limited ( "PrimeCredit" ) shall be final.

10. In the event of discrepancy or inconsistency between the English version and the Chinese version of all relevant Terms and Conditions of the Program, the English version shall prevail.